
Protokół Nr 39/22 z Sesji Rady Gminy Tuplice, 

która odbyła się 26 maja 2022 roku 

 

Ad 1. Otwarcie obrad XXXVIII Sesji Rady Gminy. 

 

Przewodniczący Rady Pan Sylwester Mazurkiewicz o godzinie 1000 otworzył obrady  

XXXIX Sesji Rady Gminy Tuplice. Przewodniczący Rady powitał serdecznie wszystkich 

radnych, Panią Wójt, Pana Zastępcę Wójta, Panią Mecenas z kancelarii prawnej,  Pana 

Komendanta Placówki Straży Granicznej w Tuplicach, Pana Kierownika Posterunku, Panią  

z obsługi rady i Pana Informatyka. 

 

Przewodniczący Rady poinformował, że w dzisiejszym posiedzeniu rady bierze udział  

12 radnych i że obrady są prawomocne.  

 

Następnie Przewodniczący Rady poinformował, że zgodnie z ustawą obrady są transmitowane 

i utrwalane za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. Transmisja z obrad jest 

dostępna w sieci internet, natomiast nagrania z sesji zamieszczane są na stronie internetowej 

gminy Tuplice i w BIP. Uczestnicząc w obradach sesji Rady Gminy Tuplice wyrażacie 

Państwo zgodę na przetwarzanie i upublicznianie swoich danych osobowych. 

 

Ad 2. Wnioski do porządku obrad. 

 

Przewodniczący Rady Pan Sylwester Mazurkiewicz – odczytał proponowany porządek obrad,  

a następnie poprosił o zgłaszanie ewentualnych wniosków. 

 

W związku z brakiem wniosków Przewodniczący Rady Pan Sylwester Mazurkiewicz przystąpił 

do realizacji porządku obrad. 

 

Ad 3.  Przyjęcie protokołu z XXXVIII Sesji Rady Gminy. 

 

Przewodniczący Rady Pan Sylwester Mazurkiewicz – poinformował radnych, że protokół był 

do wglądu, a w terminie przewidzianym w statucie żaden z radnych nie zgłosił wniosku  

o sprostowanie lub uzupełnienie protokołu. W związku z powyższym przystąpiono do 

głosowania w sprawie przyjęcia protokołu z XXXVIII sesji rady gminy. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Jan Borowski, Ryszard Jasiński, Piotr Kisiela, Arkadiusz Kowalski, Jacek Krawczyk, 

Mirosława Kromp, Sylwester Mazurkiewicz, Zdzisław Nowakowski, Daniela Rudak, 

Małgorzata Smyk-Skołozubow, Andrzej Szarlej, Ryszard Tułacz 



NIEOBECNI (3) 

Wioletta Bilińska, Krzysztof Jagodzki, Mirosława Nazaruk 

 

Przewodniczący Rady Pan Sylwester Mazurkiewicz stwierdził, że protokół z XXXVIII Sesji 

Rady Gminy został przyjęty jednogłośnie. 

 

Ad 4. Stan bezpieczeństwa na terenie gminy Tuplice. 

 

Przewodniczący Rady – poprosił o przedstawienie informacji na temat bezpieczeństwa na 

terenie gminy Tuplice Pana Andrzeja Dyszczyńskiego – Kierownika Posterunku Policji  

w Trzebielu. 

 

Pan Andrzej Dyszczyński – poinformował radnych, że przedłożył radnym analizę stanu 

bezpieczeństwa i porządku publicznego oraz skuteczności działania Policji na terenie gminy 

Tuplice objętej działaniem Posterunku Policji w Trzebielu w 2021 r., następnie poprosił  

o zadawanie pytań dot. przedłożonej analizy. 

  

Przewodniczący Rady – w związku z brakiem pytań do Kierownika Posterunku Policji  

w Trzebielu, poprosił o przedstawienie informacji na temat bezpieczeństwa na terenie gminy 

Tuplice Pana Leszka Onuchowskiego – Komendanta Placówki Straży Granicznej  

w Tuplicach. 

 

Pan Leszek Onuchowski – przedstawił raport działań prowadzonych przez Placówkę Straży 

Granicznej w Tuplice, informując m.in. o zasięgu działań jednostki, ilości zatrzymanych 

cudzoziemców, którzy nielegalnie przebywali w Polsce i ilości wylegitymowanych 

cudzoziemców.  

 

Przewodniczący Rady – po przedstawieniu informacji przez Komendanta Placówki Straży 

Granicznej poprosił o zadawanie pytań – w związku z brakiem pytań, przekazał ponownie 

głos Kierownikowi Posterunku Policji w Trzebielu. 

 

Pan Andrzej Dyszczyński – promując zawód policjanta poinformował radnych o wysokości 

wynagrodzeń dla nowo przyjętych funkcjonariuszy policji. 

 

Ad 5. Informacja na temat bieżącej pracy Wójta w okresie międzysesyjnym. 

 

Przewodniczący Rady Pan Sylwester Mazurkiewicz – poinformował radnych, że  

w materiałach otrzymali pisemną informację Pani Wójt, a następnie zapytał się Pani Wójt czy 

chciałaby dodać coś do przedstawionej informacji. 

 

Pani Wójt – poinformowała o spotkaniu z Wojewodą, które dotyczyło naszych inwestycji, 

które są w trakcie realizacji. 

 

. 



 

W związku z brakiem pytań Przewodniczący Rady zamknął powyższy punkt. 

 

Ad 6. Informacja na temat bieżącej pracy Przewodniczącego Rady w okresie 

międzysesyjnym. 

 

Przewodniczący Rady Pan Sylwester Mazurkiewicz – przedstawił swoją informację na temat 

bieżącej pracy przewodniczącego w okresie międzysesyjnym. Następnie zapytał się czy ktoś  

z radnych chce zabrać głos do przedstawionej informacji. 

 

W związku z brakiem pytań Przewodniczący Rady zamknął powyższy punkt. 

 

Ad 7. Informacja z prac komisji stałych w okresie międzysesyjnym. 

 

Przewodniczący Rady Pan Sylwester Mazurkiewicz – poinformował radnych, że komisje 

pracowały na wspólnym posiedzeniu, więc poprosił Wiceprzewodniczącą Rady Panią Danielę 

Rudak o przedstawienie informacji z pracy komisji. 

 

Wiceprzewodnicząca Rady Pani Daniela Rudak – przedstawiła informację z 21 wspólnego 

posiedzenia Komisji Finansów i Komisji Społecznej, które odbyło się 17 maja br. Pisemna 

informacja znajduje się w dokumentach z sesji. 

 

Następnie Przewodniczący Rady zapytał się czy ktoś z radnych chce zabrać głos do 

przedstawionej informacji. 

W związku z brakiem pytań Przewodniczący Rady zamknął powyższy punkt. 

 

Ad 8. Interpelacje i zapytania radnych. 

 

Przewodniczący Rady – poinformował, że zgodnie z art. 24 ust. 6 ustawy o samorządzie 

gminnym interpelacje i zapytania skierowane do Wójta Gminy składane są na piśmie do 

przewodniczącego rady i na dzień dzisiejszy nie wpłynęła żadna interpelacja ani zapytanie.  

 

Ad 9. Rozpatrzenie projektów i podjęcie uchwał: 

 

a) w sprawie zmian uchwały budżetowej na rok 2022 

 

Przewodniczący Rady – poinformował radnych, że w materiałach otrzymali projekt uchwały, 

a następnie poprosił o komentarz do projektu uchwały Panią Anetę Kamińską-Prenetę – 

Skarbnik gminy. 

 

Skarbnik gminy Pani Aneta Kamińska-Preneta – przedstawiła projekt uchwały informując 

radnych o wprowadzonych zmianach w budżecie na 2022 rok.  

 

 



Opinie komisji stałych: 

 

Przewodniczący Rady – poprosił Wiceprzewodniczącą Rady Panią Danielę Rudak  

o przedstawienie opinii. 

 

Wiceprzewodnicząca Rady Pani Daniela Rudak – poinformowała, że Komisja Finansów oraz 

Komisja Społeczna pracowała nad projektem uchwały i wnosi o jej przegłosowanie. 

 

Przewodniczący Rady – otworzył dyskusję nad projektem uchwały, ale w związku  

z brakiem pytań odczytał projekt ww. uchwały, a następnie poddał go pod głosowanie. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Jan Borowski, Ryszard Jasiński, Piotr Kisiela, Mirosława Kromp, Sylwester Mazurkiewicz, 

Zdzisław Nowakowski, Daniela Rudak, Małgorzata Smyk-Skołozubow, Andrzej Szarlej, 

Ryszard Tułacz 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Arkadiusz Kowalski, Jacek Krawczyk 

NIEOBECNI (3) 

Wioletta Bilińska, Krzysztof Jagodzki, Mirosława Nazaruk 

 

Uchwała została podjęta większością głosów i otrzymała numer: Uchwała Nr XXXIX/233/22 

Rady Gminy Tuplice z dnia 26 maja 2022 roku w sprawie zmiany uchwały budżetowej na rok 

2022. 

 

b) w sprawie wyznaczenia miejsca do prowadzenia handlu w piątki i soboty przez rolników  

i ich domowników oraz wprowadzenia Regulaminu określającego zasady prowadzenia 

handlu w piątki i soboty przez rolników i ich domowników na wyznaczonym miejscu 

 

Przewodniczący Rady – poinformował radnych, że w materiałach otrzymali projekt uchwały, 

a następnie poprosił o komentarz do projektu uchwały Panią Katarzynę – Inspektor. 

 

Inspektor Pani Katarzyna Bąk – poinformowała radnych, że projekt uchwały został 

szczegółowo omówiony na wspólnym posiedzeniu Komisji Finansów i Komisji Społecznej,  

a podjęcie uchwały jest zasadne.  

 

Opinie komisji stałych: 

 

Przewodniczący Rady – poprosił Wiceprzewodniczącą Rady Panią Danielę Rudak  

o przedstawienie opinii. 

 



Wiceprzewodnicząca Rady Pani Daniela Rudak – poinformowała, że Komisja Finansów oraz 

Komisja Społeczna pracowała nad projektem uchwały i wnosi o jej przegłosowanie. 

 

Przewodniczący Rady – otworzył dyskusję nad projektem uchwały, ale w związku  

z brakiem pytań odczytał projekt ww. uchwały, a następnie poddał go pod głosowanie. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Jan Borowski, Ryszard Jasiński, Piotr Kisiela, Arkadiusz Kowalski, Jacek Krawczyk, 

Mirosława Kromp, Sylwester Mazurkiewicz, Zdzisław Nowakowski, Daniela Rudak, 

Małgorzata Smyk-Skołozubow, Andrzej Szarlej, Ryszard Tułacz 

NIEOBECNI (3) 

Wioletta Bilińska, Krzysztof Jagodzki, Mirosława Nazaruk 

 

Uchwała została podjęta jednogłośnie i otrzymała numer: Uchwała Nr XXXIX/234/22 Rady 

Gminy Tuplice z dnia 26 maja 2022 roku w sprawie wyznaczenia miejsca do prowadzenia 

handlu w piątki i soboty przez rolników i ich domowników oraz wprowadzenia Regulaminu 

określającego zasady prowadzenia handlu w piątki i soboty przez rolników i ich domowników 

na wyznaczonym miejscu. 

 

c) w sprawie wprowadzenia zmian w uchwale Nr XXIII/143//17 Rady Gminy Tuplice z dnia 

28 lutego 2017 r. w sprawie regulaminu określającego kryteria i tryb przyznawania 

nagród dla nauczycieli zatrudnionych w jednostkach oświatowych prowadzonych przez 

Gminę Tuplice 

 

Przewodniczący Rady – poinformował radnych, że w materiałach otrzymali projekt uchwały, 

a następnie poprosił o komentarz do projektu uchwały Pana Mateusza Szaję – Kierownika 

CUW w Tuplicach. 

 

Kierownik CUW Pan Mateusz Szaja – poinformował radnych, że projekt uchwały został 

szczegółowo omówiony na wspólnym posiedzeniu Komisji Finansów i Komisji Społecznej,  

a podjęcie uchwały jest zasadne.  

 

Opinie komisji stałych: 

 

Przewodniczący Rady – poprosił Wiceprzewodniczącą Rady Panią Danielę Rudak  

o przedstawienie opinii. 

 

Wiceprzewodnicząca Rady Pani Daniela Rudak – poinformowała, że Komisja Finansów oraz 

Komisja Społeczna pracowała nad projektem uchwały i wnosi o jej przegłosowanie. 

 



Przewodniczący Rady – otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji Społecznej Pan Ryszard Jasiński – poinformował radnych, że 

zmieniła się ustawa, a z inicjatywy ZNP w Jasieniu odbyły się posiedzenia Komisji 

Społecznej, podczas których omawiana była nowelizacja uchwały w tym zakresie. 

 

Przewodniczący Rady – w związku z brakiem pytań odczytał projekt ww. uchwały, a następnie 

poddał go pod głosowanie. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Ryszard Jasiński, Arkadiusz Kowalski, Jacek Krawczyk, Mirosława Kromp, Sylwester 

Mazurkiewicz, Zdzisław Nowakowski, Andrzej Szarlej, Ryszard Tułacz 

PRZECIW (1) 

Małgorzata Smyk-Skołozubow 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 

Jan Borowski, Piotr Kisiela, Daniela Rudak 

NIEOBECNI (3) 

Wioletta Bilińska, Krzysztof Jagodzki, Mirosława Nazaruk 

 

Uchwała została podjęta większością głosów i otrzymała numer: Uchwała Nr XXXIX/235/22 

Rady Gminy Tuplice z dnia 26 maja 2022 roku w sprawie wprowadzenia zmian w uchwale Nr 

XXIII/143//17 Rady Gminy Tuplice z dnia 28 lutego 2017 r. w sprawie regulaminu 

określającego kryteria i tryb przyznawania nagród dla nauczycieli zatrudnionych  

w jednostkach oświatowych prowadzonych przez Gminę Tuplice. 

 

d) w sprawie umieszczenia Ławeczki pamięci przy Skwerze Pograniczników w Tuplicach 

 

Przewodniczący Rady – poinformował radnych, że w materiałach otrzymali projekt uchwały, 

był on przedstawiony na wspólnym posiedzeniu komisji w marcu br., a następnie na 

posiedzeniach komisji stałych w kwietniu br. Stowarzyszenie Byłych Żołnierzy Wojsk Ochrony 

Pogranicza „Batalion Tuplice” w Tuplicach złożyło wniosek o wyrażenie zgody przez Radę 

Gminy Tuplice na usytuowanie przy Skwerze Pograniczników w Tuplicach „ławeczki 

pamięci” poświęconej żołnierzom pogranicznikom, odbywającym służbę wojskową  

w Tuplicach. Biorąc pod uwagę zgodę Instytutu Pamięci Narodowej na ww. pomnik, podjęcie 

uchwały jest zasadne. 

 

Opinie komisji stałych: 

 

Przewodniczący Rady – poprosił Wiceprzewodniczącą Rady Panią Danielę Rudak  

o przedstawienie opinii. 



 

Wiceprzewodnicząca Rady Pani Daniela Rudak – poinformowała, że Komisja Finansów oraz 

Komisja Społeczna pracowała nad projektem uchwały i wnosi o jej przegłosowanie. 

 

Przewodniczący Rady – otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 

 

Radny Pan Arkadiusz Kowalski – zapytał się czy jest opinia IPN uzgadniająca treść napisu na 

ławeczce pamięci – Przewodniczący Rady odpowiedział radnemu, że pozytywna opinia z IPN 

w powyższej sprawie wpłynęła dzisiaj przed sesją.  

 

Przewodniczący Rady – w związku z brakiem innych pytań odczytał projekt ww. uchwały,  

a następnie poddał go pod głosowanie. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Jan Borowski, Ryszard Jasiński, Piotr Kisiela, Arkadiusz Kowalski, Mirosława Kromp, 

Sylwester Mazurkiewicz, Zdzisław Nowakowski, Małgorzata Smyk-Skołozubow, Andrzej 

Szarlej, Ryszard Tułacz 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Jacek Krawczyk, Daniela Rudak 

NIEOBECNI (3) 

Wioletta Bilińska, Krzysztof Jagodzki, Mirosława Nazaruk 

 

Uchwała została podjęta większością głosów i otrzymała numer: Uchwała Nr XXXIX/236/22 

Rady Gminy Tuplice z dnia 26 maja 2022 roku w sprawie umieszczenia ławeczki pamięci przy 

Skwerze Pograniczników w Tuplicach. 

 

Ad 11.  Sprawy różne. 

 

Przewodniczący Komisji Społecznej Pan Ryszard Jasiński – zwrócił się z prośbą  

o postawienie znaku ograniczenia prędkości przy ulicy Ogrodowej, od strony lasu. 

 

Radny Pan Jan Borowski – zapytał się o etap realizacji projektu w sprawie świateł na 

krzyżówce przy ul. Parkowej i ul. Kościuszki w Tuplicach przy drodze powiatowej, a także 

poinformował o konieczności ograniczenia prędkości na ulicy Kościuszki, ponieważ kierowcy 

szybko jeżdżą. 

 

Radny Pan Andrzej Szarlej – przypomniał o konieczności naprawy drogi Matuszowice – 

Grabów. 

 



Radny Pan Piotr Kisiela – poprosił o usunięcie gniazda ptaków, które znajduje się w budynku 

świetlicy wiejskiej w Cielmowie. 

 

Wójt Gminy Pani Katarzyna Kromp – odpowiedziała na wszystkie skierowane do niej pytania, 

a także poinformowała o tym, że pobocza przy drodze powiatowej nie są koszone, ponieważ 

Starostwo nie ma Wykonawcy w tym zakresie, w najbliższym czasie będzie modernizacja 

oświetlenia ulicznego w Jagłowicach oraz poprosiła o wskazanie terminu spotkania  

z mieszkańcami ul. 9 Maja (bloki). 

 

Ad 12. Zamknięcie obrad XXXIX Sesji Rady Gminy. 

 

Na skutek wyczerpania się porządku posiedzenia Przewodniczący Rady – Pan Sylwester 

Mazurkiewicz o godz. 1202 zamknął obrady XXXIX Sesji Rady Gminy Tuplice VIII Kadencji. 

Nagranie z XXXIX Sesji Rady Gminy dostępne jest pod adresem:  

http://www.bip.tuplice.pl/?bip=1&cid=99&bsc=N 

 

  

Protokołowała       Przewodniczący Rady 

 

Ilona Maj        Sylwester Mazurkiewicz 
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